
         Z á p i s  
   z 4.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň 

 konaného dne 28.2.2019 

1. Zahájení
Zasedání zahájil a řídil pan starosta. Oznámil přítomným, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam,
který je archivován.

2. Schválení programu
Pan starosta navrhl stažení bodu č. 15 Žádost MO MMB a spol.Ptáček správa a.s. o odkoupení a pronájem
pozemků p.č. 4175/27 a id .1/4 pozemku p.č. 4175/26 v k.ú. Líšeň  na základě žádosti firmy Ptáček  - správa
a.s.
Hlasování o schválení programu : přítomno : 24  pro : 22     nehlasoval : 2 

3. Volba návrhové komise : RNDr. Borecký, CSc., Ing. Šiška, p. Skotal
Přítomno : 24            pro : 24

4. Jmenování ověřovatelů zápisu : RNDr. Borecký, CSc., p. Skotal

5. VIII.4/5/2400 Věc : Žádost Občanského sdružení Lungta o připojení se ke kampani Vlajka pro Tibet
   vyvěšením tibeské vlajky na budovu radnice 

    Vyjádření : Občanské sdružení Lungta vyzývá MČ Brno – Líšeň k připojení se k celosvětové kampani Vlajka 
 pro Tibet . Vlajka je v majetku městské části. 

    Usnesení : ZMČ schvaluje vyvěšení tibetské vlajky na budovu radnice dne 10.3.2019 v kampani Vlajka pro Tibet 
    Přítomno : 24              pro : 17          zdržel se : 6         proti : 1  

6. VIII.4/6/2500 Věc : Změna rozpočtové skladby
Vyjádření : Na základě přijaté Vyhlášky č. 329/2018 Sb. o rozpočtové skladbě dochází v rozpočtové skladbě

  ke změnám, které mají přímý vliv na již schválený rozpočet MČ Brno – Líšeň na rok 2019. Z důvodu, 
  že Vyhláška vyšla ve Sbírce zákonů až 20.12.2018 nebylo možné změny zahrnout do návrhu rozpočtu 
  MČ Brno – Líšeň na rok 2019. 

    Usnesení : ZMČ bere na vědomí změnu schváleného rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2019 vyplývající z novelizace 
        vyhlášky č. 323/2002 Sb. o rozpočtové skladbě s účinností od 1.1.2019 

    přítomno : 24           pro : 24  

7. VIII.4/7/2500 Věc : Dotace organizacím z rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2019
Vyjádření : ZMČ Brno – Líšeň na svém zasedání dne 20.12.2019 schválilo v rozpočtu MČ na rok 2019 částku

  ve výši 2 200 tis.Kč , která je určena na pokrytí výdajů v souvislosti s poskytnutím dotací typu A. 
  Na základě Pravidel pro poskytování dotací jednotlivé komise v měsíci lednu 2019 projednaly  
  předložené žádosti organizací a navrhly rozdělení finančních prostředků v rámci svých kompetencí. 
  Zbylou část schválenou na dotace typu A do výše 2 200 tis.Kč navrhli rozdělit jednotlivý členové  
  Rady a nerozdělenou částku ve výši 69 200 Kč navrhují radní ponechat v rezervě na dotace typu B. 

Střet zájmů nahlásili : Blanka Tuscherová , Mgr. Stejskalová, PharmDr. Zendulka, 

V diskusi k tomuto bodu vystoupili :  
MUDR. Drbal : ve finančním výboru proběhla k tomuto bodu rozsáhlá diskuse. Po této diskuzi bylo navrženo 

  doplňující usnesení , kterým by ZMČ doporučilo RMČ (kompetentnímu orgánu , který zřizuje 
   jako své poradní orgány komise) zvážit případnou novelizace předmětných Pravidel pro poskytování 
 dotací.  



Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení : 
 ZMČ doporučuje RMČ Brno – Líšeň zvážit  novelizaci Pravidel pro poskytování dotací 
Přítomno : 24            pro : 22            zdržel se : 2  

Mgr. Levíček : navrhl změnu u Kavyl o.s. – Dětský lesní klub přesunutí položky 10 000,- 
   Pomůcky pro děti – 10 000,- 
   Ostatní materiál + 10 000,-  

PharmDr. Zendulka : otevřel diskusi nad klíčem rozdělování dotací . Při rozdělování dotací neměli své zástupce 
    v komisích. Důvodová zpráva se odvolává na zápisy z jednání komisí, kde bych očekával, 
    že bude zdůvodněno podle jakého klíče byly dotace kráceny. V důvodové zprávě se také 
   uvádí, že v zápisech z komisí bude uvedeno, že pokud nebude dotace doporučena bude zde 
   uvedeno zdůvodnění. V zápise z komise sociální,toto uvedeno není . Nebyl zde porušen 
   zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ?  
   Požádal , zda jsou přítomni zástupci z jednotlivých komisí , aby zdůvodnili podle jakého klíče 
   postupovali při rozdělování dotací. To ze zápisů z komisí vyčíst nelze. 

Ing. Kremitovská : objasnila , že žádost ,která byla podána byla neoprávněná a žadatelky je vzaly zpět. Omlouvá 
    se, že toto nebylo uvedeno v zápise ze sociální komise. 

       Poté uvedla, že se zúčastnila 3 komisí, ve kterých se rozhodovalo o dotacích . 
Dále v diskusi vystoupili : p. Barták za komisí sportovní , paní Jurčová za komise sociální a rodinné politiky, 

 Ing. Talpa za komisi školskou 

Hlasování  o návrhu změny položky 3111/5222 Kavyl – Dětský lesní klub Kvítek: 
Materiál pro děti – 10 000  
Ostatní materiál + 10 000  
Přítomno : 24              pro : 17            zdržel se : 7  

Tento návrh byl přijat 

Hlasování o přidělení dotace  
3429/5222 Český svaz bojovníků za svobodu částka 5 000,- Kč 
Přítomno : 24           pro : 21         zdržel se . 3  

Hlasování o přidělení dotace : 
4339/5222 Rodinné centrum Pastelka  70 000,- Kč 
Přítomno : 24         pro : 20       zdržel se : 3        nehlasoval : 1 

Hlasování o přidělení dotace :  
4359/5222 Klub seniorů 85 000,- 
Přítomno : 24              pro : 22            zdržel se : 2 

Hlasování o usnesení  
ZMČ souhlasí s poskytnutím dotací typu A z rozpočtu MČ Brno – Líšeň žadatelům ve výši a na účel dle přílohy č. 2 
ZMČ schvaluje smlouvy o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve znění vzoru smlouvy dle  
Přílohy č. 1 pro příjemce dotací na účel a v částce dle přílohy č. 2  
Pověřuje p. starostu podpisem těchto smluv 
ZMČ nesouhlasí s poskytnutím dotací typu A z rozpočtu MČ Brno -Líšeň žadatelům u kterých je v příloze č. 2 na  
všechny účely obsažené v jejich žádosti uvedena nulová výše dotace, a to z důvodů popsaných v zápisech komisí  
RMČ  
Přítomno : 24               pro : 23            zdržel se : 1  



8. VIII.4/8/2500 Věc : Žádost SK Líšeň o změnu termínu vyplacení finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň
 a započtení části dotace vůči nájmu z nebytových prostor 

   Vyjádření : O změnu  termínu vyplacení dotace jejího započtení žádá žadatel z důvodu, že se jedná o prostředky 
 určené na správu hřišť, která je třeba proplácet průběžné dle fakturace od začátku roku. Žadatel 
 v žádosti žádá o vyplacení dotace v únoru 2019.  
 Žadatel dále žádá o posunutí termínu splatnosti nájemného z nebytových prostor bývalé Orlovny. 
 A to za I.čtvrtletí 2019 a jeho započtením vůči části případně přidělené dotace. Rozhodnutí o posunutí 
 termínu splatnosti nájemného je v kompetenci RMČ .  

Usnesení : ZMČ souhlasí s uzavřením smlouvy a vyplacením finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň , pokud 
    bude přidělena příjemci SK Líšeň, se sídlem Kučerova 4, 628 00 Brno v březnu 2019 a s uvedením tohoto 
    termínu ve smlouvě o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
    ZMČ souhlasí se započtením nájemného z nebytových prostor za I.čtvrtletí 2019  vůči části dotace, pokud 
    bude přidělena , a s uvedením zápočtu ve smlouvě o poskytnutí dotace pro příjemce SK Líšeň  

přítomno : 22            pro : 21            zdržel se : 1 

9. VIII.4/9/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 01/2019
Vyjádření : Rozpočtové opatření zahrnuje na výdajové straně rozpočtu přesunutí finančních prostředků ve

   výši 700 tis.Kč z § 3113 položka 5909 na § 3613 položka 5331 z důvodu navýšení neinvestičního  
  příspěvku pro Správu majetku Líšeň na opravy nebytových prostor v souvislosti s odstraněním stavu 
   střechy nad tělocvičnou v objektu ZŠ Masarova. 

    Usnesení : ZMČ bere na vědomí rozpočtové opatření č. 01/2019, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu 
       dle přílohy  

   přítomno : 23              pro : 23 

10. VIII:4/10/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 02/2019
Vyjádření : Rozpočtové opatření zahrnuje převod finančních prostředků na dotace pro jednotlivé subjekty.

Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 02/2019, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle
přílohy

přítomno : 24             pro : 22               zdržel se : 1            nehlasoval : 1

11. VIII.4/11/2600 Věc : Obecně závazná vyhláška statutárního města Brna č. 12/2011, o regulaci veřejné
   produkce v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách za účelem zabezpečení 

          místních záležitostí veřejného pořádku . možnost doplnění přílohy vyhlášky 
    Vyjádření : Tuto vyhlášku mají MČ možnost aktualizovat každých 12 měsíců a provést případné změny. 

   Současná úprava vyhlášky se jeví pro naši městskou část jako vyhovující. 

   Usnesení : ZMČ schvaluje bez připomínek současný platný stav přílohy vyhlášky o regulaci veřejné produkce 
 hudby v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách za účelem zabezpečení místních 

        záležitostí veřejného pořádku 
  přítomno : 24             pro : 24  

12. VIII.4/12/2000 Věc : Žádost manželů Pavly a Stanislava Fialových o směnu vlastnictví pozemků , navrhovanou
  ve dvou variantách : varianta č. 1 – pozemek p.č. 3658/2 (vlastnictví st.města Brna) za 

  část pozemku p.č. 3663/4 (majetek manž. Fialových) v k.ú. Líšeň o výměře 81 m2 nebo 
         varianta 2 pozemek p.č. 3658/2 za část pozemku p.č. 3663/4 o výměře 135 m2  

  Vyjádření : Zájem manželů Fialových trvá i nadále v souvislosti s plánovanou změnou stavby stojící na p.č. 
 3663/2 v k.ú. Líšeň ve využití na rodinný dům. K záměru směny vlastnictví se kladně vyjádřil 
 OÚPR MMB , OVLHZ MMB zaujal kladné stanovisko ke směně vlastnictví. Brněnské komunikace 



 které jsou správcem pozemku p.č. 3663/4 se vyjádřily a preferují variantu č. 2 . 

  Usnesení : ZMČ nesouhlasí s návrhem směny vlastnictví ve variantě I – p.č. 3658/2 za část p.č. 3663/4 o 
       výměře 81 m2 a také ve variantě 2 p.č. 3658/2 za část p.č. 3663/4 o výměr 135 m2 v k.ú. Líšeň 

 přítomno : 24            pro : 20          zdržel se : 1            proti : 3  

13. VIII.4/13/2000 Věc : Žádost Brněnských vodáren a kanalizací a.s. o směnu vlastnictví pozemků p.č. 604/16
a 604/40 o celkové výměře 144 m2 v k.ú. Ponava (majetek pana Radima Neumana)

za část p.č. 8216/1 o výměře cca 478 m2 (s doplatem) v k.ú.  Líšeň ve vlastnictví statutárního města Brna
Vyjádření : Brněnské komunikace připravují pro jednání samosprávných orgánů města Brna návrh směny

   vlastnictví , kdy pozemky v k.ú. Ponava se nachází při místní komunikaci ulice Sportovní, v současné 
   době tvoří součást komunikační zeleně – p.č. 604/16 k.ú.Ponava je také součástí připravované  
   investiční výstavby Území Ponava – ulice Sportovní 
   Je tedy v zájmu města Brna nabytí obou pozemků z vlastnictví pana Neumana pro nově budované 
   území a pan Neumann zase navrhuje získání části p.č. 8216/1 k.ú. Líšeň o výměře cca 478 m2 do 
   svého vlastnictví s doplatkem rozdílu ve výměře směňovaných pozemků.  

   Usnesení : ZMČ nesouhlasí se směnou vlastnictví p.č. 604/16 a 604/40 o celkové výměře 144 m2 v k.ú. Ponava 
  (ve vlastnictví pana Radima Neumana) za část pozemku p.č. 8216/1 o výměře cca 478 m2 v k.ú. Líšeň 

       ve vlastnictví statutárního města Brna 
   přítomno : 24              pro : 24  

14. VIII.4/14/2000 Věc : Žádost pana Stanislava Honka  o
 odkoupení pozemku p.č. 6740 v k.ú. Líšeň z vlastnictví statutárního města Brna do 

       majetku pana Honka 
    Vyjádření : Pan Stanislav Honek je vlastníkem objektu občanské vybavenosti stojící na pozemku p.č. 6740 

 v k.ú. Líšeň , který je v majetku statutárního města Brna. Pozemek je pronajímán s pravidelnou 
 roční úhradou nájemného ve výši 34 220,- Kč . Stavba byla kolaudována jako stavba trvalého  
 charakteru.  

    Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 6740 v k.ú. Líšeň do vlastnictví pana Stanislava Honka 
    Přítomno : 24             pro : 24  

15. VIII.4/15/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k žádosti spol. Ptáček – správa a.s. o odkoupení
  pozemků p.č. 4175/27 a id ¼ p.č. 4175/26 v k.ú. Líšeň z vlastnictví statutárního města 

         do majetku spol. Ptáček – správa a.s.  
    Tento materiál byl stažen z programu zasedání na žádost firmy Ptáček. 

16. VIII.4/16/2000 Věc : Žádost pana Ing.Radima Sikory,  o odkoupení/pronájem části
 pozemku p.č. 4134/1 v k.ú. Líšeň o celkové výměře 1059 m2 . ostatní plocha/ostatní 
 komunikace (majetek st.města Brna) dle doloženého GP č. 4643-45/2017 nově 
 vzniklé p.č. 4134/3 o výměře 7 m2 a nově vzniklé p.č. 4134/4 o výměře 9 m2  
 do vlastnictví pronájmu Ing. Sikory 

   Vyjádření : Pan Sikora je vlastník přilehlých pozemků p.č. 4140, 4139 a 4138 v k.ú. Líšeň . Pozemek 
p.č. 4134/1 byl dotčen z části stavbou garáže na výměře 7 m2 (nově vzniklá p.č. 4134/3

a posunutím oplocení zahrady u domu  (nově vzniklá p.č. 4139/1) do stávající 4134/1
(nově vzniklá p.č. 4134/4 o výměře 9 m2)

Celkem se tedy jedná o zaujetí stanoviska k prodeji nebo pronájmu části pozemku p.č. 4134/1
o výměře 16 m2 .

  Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 4134/1 v k.ú. Líšeň dle GP č. 4643-45/2017 
       nově vzniklých p.č. 4134/3 a 4134/4 v k.ú. Líšeň do vlastnictví pana Ing.Radima Sikory 

  přítomno : 24             pro : 21           zdržel se : 3  



 
17. VIII.4/17/2800 Věc : Úprava plán  hospodaření VHČ – domy č. 01/2019  
      Vyjádření : Úprava plánu hospodaření VHČ domy zohledňuje změnu účtování nákladů na mzdy a provozní 
                           Náklady na agendu VHČ – domy, které byly dosud účtovány jako obstaratelská  odměna  
                          Na základě příkazní smlouvy. 
 
      Usnesení : ZMČ bere na vědomí úpravu plánu hospodaření VHČ – domy č. 1/2019, kterým se nemění výše 
                         Plánu  
     Přítomno : 24         pro : 23          nehlasoval : 1  
 
18. VIII.4/18/2800 Věc : Úprava plánu hospodaření VHČ – domy č. 02/2019  
       
      Usnesení : ZMČ schvaluje úpravu plánu hospodaření VHČ – domy č. 2/2019 , kterým se nemění výše  
                         Plánu  
     Přítomno : 24           pro : 24  
 
19. Interpelace  
       Mgr. Levíček : interpelace na p.starostu ohledně komisí RMČ . Sousedé z Líšně měli nárok na 7 členů 
                                 do komisí. Bylo jmenováno pouze 5 členů . Ve dvou komisích není naplněný počet 7. 
                                 Jak to bude tedy s nominací členů ? 
     p.starosta : zaslal jsem email ,abyste si vybrali 2 komise, které preferujete. Žádná odezva nepřišla. 
     PharmDr. Zendulka : zkontrolujeme email . Podíváme se na obsazení komisí a zašleme odpověď.  
 
      RNDr. Borecký : problém ZŠ Horníkova – parkování aut před přechodem – děti přebíhají  velké nebezpečí 
                                   úrazu -  projednat situaci v dopravní komisi  
      JUDr.Příborský : o tomto problému víme. Požádal jsem policii, aby problém s parkováním řešila. Projednáme 
                                   v dopravní komisi opatření zvýšeného přechodu. 
 
      Mgr.Vondráčková : přiklonila se k řešení situace u ZŠ Horníkova.  Obdržela posudek na ul. Podhorní . 
                                         Posudek je z roku 2017. MČ tento posudek zaplatila a je tento posudek vůbec k něčemu ? 
       JUDr. Příborský : já o tomto posudku nic nevím. Prověřili jsme situaci a nemělo by zde dojít k žádnému 
                                      ohrožení 
 
       pí. Dražanová : otázky k interpelaci ohledně reklamace ulice Kubelíkova : Byly BKOM požádány o zpracování  
                                 posudku ? Je posudek zpracovaný ? Co říká a byla zahájena reklamace ? .V obdrženém  protokolu 
                                 předání stavby je věta : součástí předání této stavby není v žádném případě provedení  
                                 dešťové a splaškové kanalizace, která je samostatným dílem a jeho součástí jsou dvě revizní  
                                  kanalizační šachty , které v žádném případě nebrání řádnému užívání díla prodloužení komunikace 
                                 Kubelíkova. Jak to souvisí s touto stavbou komunikace ?  
     JUDr. Příborský : odpovím písemně 
 
      p.starosta : sdělil zastupitelům , že 30.4.2019 v 17.00 hod. proběhne debata kolem územního plánování 
                           za přítomnosti zástupců kraje a radního pana Chvátala z MMB.  
 
      Ing.Talpa : sdělil zastupitelům, že existuje projekt bezpečná cesta do škol – podklady byly zaslány na  
                          BKOM odbor projekční.  BKOM měli by vypracovat dopravní opatření ,kde budou zahrnuty  požadavky  
                          rodičů, ředitelů škol.  
                          Materiály - podklady zašle  panu Příborskému. 
 
     Mgr.Stejskalová : při provádění úklidu dětských hřišť zahrnout i prohlídku plotů kolem dětských hřišť 
 
     Mgr.Levíček : obrátili se na mě občané při úklidu chodníku u Saleska  úklidová firma  vzala fukar odfoukala 
                             kamínky do keřů a odpadky v keřích nechala být, neuklidila je. Jsou nějaká pravidla ,kterými 



                              se má firma řídit ?  
  JUDr. Příborský : odpovím písemně 
 
  Mgr. Sadílek : obdrželi jsme seznam dotací pro organizace na akci Ostatky od úřadu. Chybí zde vyjádření  
                           KCL.  
   p.starosta : ředitel KCL zpracoval zaslal mě. Omlouvám se zašlu všem zastupitelům. 
 
 
  20. Diskuse 
         
   PharmDr. Zendulka : otevřel téma rekonstrukce Orlovny . Byla v této věci přislíbena od paní místostarostky 
                     schůzka se spolky, které se účastní projektu. Schůzka svolána nebyla . Jsem členem několika spolků, 
                     které jsou zapojeny do tohoto projektu. Sešli jsme se a zaslali jsme oficiální výzvu paní místostarostce 
                     ke svolání jednání se všemi spolky, které jsou zapojeny do tohoto projektu . Mrzí mě, že nepřišla 
                     žádná reakce . 
                      O co vlastně jde. Zásadní rozhodnutí, která byla učiněna zastupiteli proběhla v letech 2016, 2017. 
                      Od konce roku 2017 se neděje vůbec nic. Problém vidím v tom, že je to velká investiční akce. Je na ni 
                      přislíbena dotace 20 mil. Kč  
                      Se spolky nikdo nekomunikuje. S čím mají spolky počítat ? Bude se pokračovat v tomto projektu ?  
 
  K tomuto tématu poté vystoupili :  
  Ing.Kremitovská : Orlovna má dlouhou historii. Začala zpracováním posudku na Orlovnu a zahradu. Poté byla 
                                  schválena částka na Komunitní centrum v částce 31 mil. Kč a byla schváleno zpracování 
                                 žádosti na dotaci. Byla zadána projektová dokumentace a v březnu 2018 se zjistilo, že částka 
                                 která bude potřeba na rekonstrukci Orlovny bude ve výši 38 mil. Kč. 
                                 Tato částka nebyla nikdy zastupitelstvem schválena.  
                                 Jednala jsem se všemi, s kterými byly uzavřeny smlouvy o smlouvách budoucích – Hobbylab, 
                                 SK Líšeň, Pastelka. Jedním z garantem provozu má být KCL, které má všechno zastřešovat má 
                                  se starat o provoz , spolky budou nájemci. 
                                  Navýšení částky nebylo schváleno zastupitelstvem. Byla schválena částka 31 mil. Kč. Považuji 
                                  za závažné , že zastupitelé o navýšení částky nehlasovali. V současné době je důležité spočítat 
                                  ekonomický provoz této akce. Neseme zodpovědnost i ekonomickou za tento projekt. 
                                  Před konáním schůzky zašlu všem zastupitelům materiály, které se týkají této akce a vyjádření 
                                  KCL a jednotlivých spolků, jak by si představovaly využití multifunkčního sálu. 
 
Ing. Talpa : v celé této záležitosti nám hrozí velké prodlení , že nestihneme Orlovnu zrekonstruovat a tím  
                    nesplníme dotační podmínky. O těchto věcech se mělo jednat dávno , že částka na rekonstrukci 
                    Orlovny bude vyšší než 36 mil. víme dávno. Já jsem tuto částku na schválení nepředložil starému 
                    Zastupitelstvu na schválení , chtěl jsem ,aby o ní rozhodlo nové zastupitelstvo po volbách. 
                    Hned po volbách jsem oslovil koaliční partnery a všem jsem nabídl konzultaci ohledně Orlovny. 
                    Vypracoval jsem i ekonomickou rozvahu. Problém jsem řešil se všemi spolky. Projekt jsem předložil 
                    k připomínkování  poté byl projekt rozšířen a proto došlo k navýšení.  
                    Byl bych rád, kdybych byl pozván na schůzku ohledně Orlovny 
 
PharmDr. Zendulka : zaznělo zde, že projekt a projektová dokumentace je připravena již dlouho. Je třeba se  
                                      Domluvit, jestli má smysl v tomto projektu pokračovat nebo ne. Jestli se jako zastupitelstvo 
                                      shodneme na tom, že i přes navýšení má smysl tento projekt dotáhnout do konce.  
                                      Druhá věc – jaká hrozí sankce při nečerpání  dotace ?  
Mgr. Bc. Černá : Pokud se dotace nezačne čerpat nehrozí žádné sankce. 
 
PharmDr. Zendulka : měl jsem za to, že na zastupitelstvu  v minulém volebním období řešilo  Orlovnu několikrát 
                                       a všechny tyto problémy měly být prodiskutovány před zásadním rozhodnutím. Zastupitelé 
                                       snad věděli o čem hlasují a co schvalují. Musíme se rozhodnout, zda rozhodnutí předchozího 



                                      zastupitelstva smeteme ze stolu a řekneme, že všechno bylo špatně a peníze, které byly 
                                      určeny na Orlovnu použijeme na něco jiného. Je zde riziko, když odmítneme dotaci jestli 
                                      dostaneme jinou .  
                                       Jaký tedy bude další postup ?  
 
RNDr. Borecký : zastupitelstvo se rozhodlo , přijalo usnesení, souhlasili jsme s touto akcí ,tak se nyní musíme  
                             tomuto projektu věnovat. Máme schválený projekt. Tento projekt má nějakého nositele.  
                             Kdo je tímto nositelem ? Ten musí pracovat a pokračovat dál. Paní místostarostka je teď  
                             zodpovědná.  
 
Mgr.Vondráčková : po velkých diskusích a debatách  , dohod jsem došli k nějakému rozhodnutí zastupitelstva. 
                                   Byl zpracovaný projekt, podána žádost o dotaci. Líšeň získala peníze. Toto všechno není  
                                   záležitost několika spolků, ale všech Líšňáků a také nás zastupitelů, kteří Líšňáky zastupujeme. 
                                   Týká se to nás a našeho rozhodnutí. Je za tím vším velký kus práce . Udělejme maximum pro 
                                   To, aby tento záměr byl zrealizován.  
 
PharmDr. Zendulka : tato diskuse je velmi důležitá. Děkuji všem, kteří se do této diskuse zapojili.  
                                     Závěr : co bude následovat ? Paní místostarosto můžeme se domluvit ,že v nejkratší době 
                                                  se svolá schůzka spolků a všech zainteresovaných a vedení radnice abychom probrali 
                                                  vše podstatné a někam se posunuli.  
 
Ing.Kremitovská  : rozešlu všem materiály a příští týden svolám schůzku. 
 
JUDr. Příborský : Podporoval jsem opravu Orlovny. V době , kdy jsme o tomto projektu hlasovali ,byla částka 
                              kolem 5 mil. Kč a zbytek budou peníze z města a Evropské unie. V dnešní době už je částka  
                               na 14 mil. Kč. Zastupitelstvo by mělo odsouhlasit navýšení  této částky . 
 
21. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru 
      ZMČ bere na vědomí zápis z kontrolního výboru ze dne 14.2.2019  
                                            zápis z finančního výboru ze dne 25.2.2019  
  přítomno : 24             pro : 20          nehlasovali : 4  
 
22. Kontrola usnesení  
      Provedla místostarostka Ing. Kremitovská.  
 
23. Závěr 
      Zasedání ukončil pan starosta.  
 
 
              Mgr. Břetislav Štefan                                                                            RNDr. Daniel Borecký, CSc. 
                   starosta     
 
                                                              Jan Skotal  
 
                      
                             
                                    
                                 
       
                                
 



				                                Z á p i s 

                                                         z 4.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň 			

                                                                      konaného dne 28.2.2019 



1. Zahájení 

   Zasedání zahájil a řídil pan starosta. Oznámil přítomným, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam,

   který je archivován. 



2. Schválení programu 

     Pan starosta navrhl stažení bodu č. 15 Žádost MO MMB a spol.Ptáček správa a.s. o odkoupení a pronájem

     pozemků p.č. 4175/27 a id .1/4 pozemku p.č. 4175/26 v k.ú. Líšeň  na základě žádosti firmy Ptáček  - správa 

     a.s. 

     Hlasování o schválení programu : přítomno : 24             pro : 22         nehlasoval : 2



3. Volba návrhové komise : RNDr. Borecký, CSc., Ing. Šiška, p. Skotal

   Přítomno : 24            pro : 24 



4. Jmenování ověřovatelů zápisu : RNDr. Borecký, CSc., p. Skotal 



5. VIII.4/5/2400 Věc : Žádost Občanského sdružení Lungta o připojení se ke kampani Vlajka pro Tibet 

                                     vyvěšením tibeské vlajky na budovu radnice 

    Vyjádření : Občanské sdružení Lungta vyzývá MČ Brno – Líšeň k připojení se k celosvětové kampani Vlajka 

                        pro Tibet . Vlajka je v majetku městské části.



    Usnesení : ZMČ schvaluje vyvěšení tibetské vlajky na budovu radnice dne 10.3.2019 v kampani Vlajka pro Tibet

    Přítomno : 24              pro : 17          zdržel se : 6         proti : 1 



6. VIII.4/6/2500 Věc : Změna rozpočtové skladby 

    Vyjádření : Na základě přijaté Vyhlášky č. 329/2018 Sb. o rozpočtové skladbě dochází v rozpočtové skladbě 

                         ke změnám, které mají přímý vliv na již schválený rozpočet MČ Brno – Líšeň na rok 2019. Z důvodu,

                         že Vyhláška vyšla ve Sbírce zákonů až 20.12.2018 nebylo možné změny zahrnout do návrhu rozpočtu

                         MČ Brno – Líšeň na rok 2019.

    Usnesení : ZMČ bere na vědomí změnu schváleného rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2019 vyplývající z novelizace

                        vyhlášky č. 323/2002 Sb. o rozpočtové skladbě s účinností od 1.1.2019 

    přítomno : 24           pro : 24 



7. VIII.4/7/2500 Věc : Dotace organizacím z rozpočtu MČ Brno – Líšeň na rok 2019 

    Vyjádření : ZMČ Brno – Líšeň na svém zasedání dne 20.12.2019 schválilo v rozpočtu MČ na rok 2019 částku 

                         ve výši 2 200 tis.Kč , která je určena na pokrytí výdajů v souvislosti s poskytnutím dotací typu A.

                         Na základě Pravidel pro poskytování dotací jednotlivé komise v měsíci lednu 2019 projednaly 

                         předložené žádosti organizací a navrhly rozdělení finančních prostředků v rámci svých kompetencí.

                         Zbylou část schválenou na dotace typu A do výše 2 200 tis.Kč navrhli rozdělit jednotlivý členové 

                         Rady a nerozdělenou částku ve výši 69 200 Kč navrhují radní ponechat v rezervě na dotace typu B.



Střet zájmů nahlásili : Blanka Tuscherová , Mgr. Stejskalová, PharmDr. Zendulka, 



V diskusi k tomuto bodu vystoupili : 

MUDR. Drbal : ve finančním výboru proběhla k tomuto bodu rozsáhlá diskuse. Po této diskuzi bylo navrženo 

                         doplňující usnesení , kterým by ZMČ doporučilo RMČ (kompetentnímu orgánu , který zřizuje

                          jako své poradní orgány komise) zvážit případnou novelizace předmětných Pravidel pro poskytování

                        dotací. 





Pan starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení : 

 ZMČ doporučuje RMČ Brno – Líšeň zvážit  novelizaci Pravidel pro poskytování dotací 

Přítomno : 24            pro : 22            zdržel se : 2 



Mgr. Levíček : navrhl změnu u Kavyl o.s. – Dětský lesní klub přesunutí položky 10 000,- 

                          Pomůcky pro děti – 10 000,- 

                          Ostatní materiál + 10 000,- 



PharmDr. Zendulka : otevřel diskusi nad klíčem rozdělování dotací . Při rozdělování dotací neměli své zástupce

                                      v komisích. Důvodová zpráva se odvolává na zápisy z jednání komisí, kde bych očekával,

                                      že bude zdůvodněno podle jakého klíče byly dotace kráceny. V důvodové zprávě se také

                                     uvádí, že v zápisech z komisí bude uvedeno, že pokud nebude dotace doporučena bude zde

                                     uvedeno zdůvodnění. V zápise z komise sociální,toto uvedeno není . Nebyl zde porušen

                                     zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ? 

                                     Požádal , zda jsou přítomni zástupci z jednotlivých komisí , aby zdůvodnili podle jakého klíče

                                     postupovali při rozdělování dotací. To ze zápisů z komisí vyčíst nelze.

Ing. Kremitovská : objasnila , že žádost ,která byla podána byla neoprávněná a žadatelky je vzaly zpět. Omlouvá

                                  se, že toto nebylo uvedeno v zápise ze sociální komise. 

                                  Poté uvedla, že se zúčastnila 3 komisí, ve kterých se rozhodovalo o dotacích .

Dále v diskusi vystoupili : p. Barták za komisí sportovní , paní Jurčová za komise sociální a rodinné politiky, 

                                              Ing. Talpa za komisi školskou



Hlasování  o návrhu změny položky 3111/5222 Kavyl – Dětský lesní klub Kvítek:

Materiál pro děti – 10 000 

Ostatní materiál + 10 000 

Přítomno : 24              pro : 17            zdržel se : 7 



Tento návrh byl přijat 



Hlasování o přidělení dotace 

3429/5222 Český svaz bojovníků za svobodu částka 5 000,- Kč

Přítomno : 24           pro : 21         zdržel se . 3 



Hlasování o přidělení dotace :

4339/5222 Rodinné centrum Pastelka  70 000,- Kč

Přítomno : 24         pro : 20       zdržel se : 3           nehlasoval : 1 



Hlasování o přidělení dotace : 

4359/5222 Klub seniorů 85 000,- 

Přítomno : 24              pro : 22            zdržel se : 2 



Hlasování o usnesení 

ZMČ souhlasí s poskytnutím dotací typu A z rozpočtu MČ Brno – Líšeň žadatelům ve výši a na účel dle přílohy č. 2

ZMČ schvaluje smlouvy o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve znění vzoru smlouvy dle 

Přílohy č. 1 pro příjemce dotací na účel a v částce dle přílohy č. 2 

Pověřuje p. starostu podpisem těchto smluv

ZMČ nesouhlasí s poskytnutím dotací typu A z rozpočtu MČ Brno -Líšeň žadatelům u kterých je v příloze č. 2 na 

všechny účely obsažené v jejich žádosti uvedena nulová výše dotace, a to z důvodů popsaných v zápisech komisí 

RMČ 

Přítomno : 24               pro : 23            zdržel se : 1 





                                      





8. VIII.4/8/2500 Věc : Žádost SK Líšeň o změnu termínu vyplacení finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň

                                          a započtení části dotace vůči nájmu z nebytových prostor

   Vyjádření : O změnu  termínu vyplacení dotace jejího započtení žádá žadatel z důvodu, že se jedná o prostředky

                        určené na správu hřišť, která je třeba proplácet průběžné dle fakturace od začátku roku. Žadatel

                        v žádosti žádá o vyplacení dotace v únoru 2019. 

                        Žadatel dále žádá o posunutí termínu splatnosti nájemného z nebytových prostor bývalé Orlovny.

                        A to za I.čtvrtletí 2019 a jeho započtením vůči části případně přidělené dotace. Rozhodnutí o posunutí

                        termínu splatnosti nájemného je v kompetenci RMČ . 



Usnesení : ZMČ souhlasí s uzavřením smlouvy a vyplacením finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň , pokud

                    bude přidělena příjemci SK Líšeň, se sídlem Kučerova 4, 628 00 Brno v březnu 2019 a s uvedením tohoto

                    termínu ve smlouvě o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň

                    ZMČ souhlasí se započtením nájemného z nebytových prostor za I.čtvrtletí 2019  vůči části dotace, pokud

                    bude přidělena , a s uvedením zápočtu ve smlouvě o poskytnutí dotace pro příjemce SK Líšeň 

přítomno : 22            pro : 21            zdržel se : 1 



9. VIII.4/9/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 01/2019 

    Vyjádření : Rozpočtové opatření zahrnuje na výdajové straně rozpočtu přesunutí finančních prostředků ve 

                       výši 700 tis.Kč z § 3113 položka 5909 na § 3613 položka 5331 z důvodu navýšení neinvestičního 

                      příspěvku pro Správu majetku Líšeň na opravy nebytových prostor v souvislosti s odstraněním stavu

                       střechy nad tělocvičnou v objektu ZŠ Masarova.

   

    Usnesení : ZMČ bere na vědomí rozpočtové opatření č. 01/2019, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu

                       dle přílohy 

   přítomno : 23              pro : 23 



10. VIII:4/10/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 02/2019 

     Vyjádření : Rozpočtové opatření zahrnuje převod finančních prostředků na dotace pro jednotlivé subjekty.

  

       Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 02/2019, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle 

                           přílohy 

     přítomno : 24             pro : 22               zdržel se : 1            nehlasoval : 1 



11. VIII.4/11/2600 Věc : Obecně závazná vyhláška statutárního města Brna č. 12/2011, o regulaci veřejné 

                                         produkce v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách za účelem zabezpečení

                                        místních záležitostí veřejného pořádku . možnost doplnění přílohy vyhlášky

         Vyjádření : Tuto vyhlášku mají MČ možnost aktualizovat každých 12 měsíců a provést případné změny.

                              Současná úprava vyhlášky se jeví pro naši městskou část jako vyhovující.



        Usnesení : ZMČ schvaluje bez připomínek současný platný stav přílohy vyhlášky o regulaci veřejné produkce

                            hudby v pohostinských zařízeních a restauračních zahrádkách za účelem zabezpečení místních 

                            záležitostí veřejného pořádku

       přítomno : 24             pro : 24 



12. VIII.4/12/2000 Věc : Žádost manželů Pavly a Stanislava Fialových o směnu vlastnictví pozemků , navrhovanou

                                           ve dvou variantách : varianta č. 1 – pozemek p.č. 3658/2 (vlastnictví st.města Brna) za 

                                        část pozemku p.č. 3663/4 (majetek manž. Fialových) v k.ú. Líšeň o výměře 81 m2 nebo

                                       varianta 2 pozemek p.č. 3658/2 za část pozemku p.č. 3663/4 o výměře 135 m2 

       Vyjádření : Zájem manželů Fialových trvá i nadále v souvislosti s plánovanou změnou stavby stojící na p.č. 

                            3663/2 v k.ú. Líšeň ve využití na rodinný dům. K záměru směny vlastnictví se kladně vyjádřil

                            OÚPR MMB , OVLHZ MMB zaujal kladné stanovisko ke směně vlastnictví. Brněnské komunikace

                            které jsou správcem pozemku p.č. 3663/4 se vyjádřily a preferují variantu č. 2 .

                            

       Usnesení : ZMČ nesouhlasí s návrhem směny vlastnictví ve variantě I – p.č. 3658/2 za část p.č. 3663/4 o 

                           výměře 81 m2 a také ve variantě 2 p.č. 3658/2 za část p.č. 3663/4 o výměr 135 m2 v k.ú. Líšeň 

      přítomno : 24            pro : 20          zdržel se : 1            proti : 3 



13. VIII.4/13/2000 Věc : Žádost Brněnských vodáren a kanalizací a.s. o směnu vlastnictví pozemků p.č. 604/16

                                              a 604/40 o celkové výměře 144 m2 v k.ú. Ponava (majetek pana Radima Neumana)

      za část p.č. 8216/1 o výměře cca 478 m2 (s doplatem) v k.ú.  Líšeň ve vlastnictví statutárního města Brna

      Vyjádření : Brněnské komunikace připravují pro jednání samosprávných orgánů města Brna návrh směny 

                          vlastnictví , kdy pozemky v k.ú. Ponava se nachází při místní komunikaci ulice Sportovní, v současné

                          době tvoří součást komunikační zeleně – p.č. 604/16 k.ú.Ponava je také součástí připravované 

                          investiční výstavby Území Ponava – ulice Sportovní

                          Je tedy v zájmu města Brna nabytí obou pozemků z vlastnictví pana Neumana pro nově budované

                          území a pan Neumann zase navrhuje získání části p.č. 8216/1 k.ú. Líšeň o výměře cca 478 m2 do

                          svého vlastnictví s doplatkem rozdílu ve výměře směňovaných pozemků. 

 

   Usnesení : ZMČ nesouhlasí se směnou vlastnictví p.č. 604/16 a 604/40 o celkové výměře 144 m2 v k.ú. Ponava

                      (ve vlastnictví pana Radima Neumana) za část pozemku p.č. 8216/1 o výměře cca 478 m2 v k.ú. Líšeň

                       ve vlastnictví statutárního města Brna 

   přítomno : 24              pro : 24 



14. VIII.4/14/2000 Věc : Žádost pana Stanislava Honka s kontaktní adresou Jeremenkova 17, Šumperk o 

                                       odkoupení pozemku p.č. 6740 v k.ú. Líšeň z vlastnictví statutárního města Brna do 

                                         majetku pana Honka

         Vyjádření : Pan Stanislav Honek je vlastníkem objektu občanské vybavenosti stojící na pozemku p.č. 6740

                            v k.ú. Líšeň , který je v majetku statutárního města Brna. Pozemek je pronajímán s pravidelnou

                            roční úhradou nájemného ve výši 34 220,- Kč . Stavba byla kolaudována jako stavba trvalého 

                            charakteru. 

        

         Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 6740 v k.ú. Líšeň do vlastnictví pana Stanislava Honka

         Přítomno : 24             pro : 24 



15. VIII.4/15/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k žádosti spol. Ptáček – správa a.s. o odkoupení 

                                           pozemků p.č. 4175/27 a id ¼ p.č. 4175/26 v k.ú. Líšeň z vlastnictví statutárního města 

                                           do majetku spol. Ptáček – správa a.s. 

         Tento materiál byl stažen z programu zasedání na žádost firmy Ptáček. 

     

16. VIII.4/16/2000 Věc : Žádost pana Ing.Radima Sikory, bytem Malečkova 9 o odkoupení/pronájem části 

                                          pozemku p.č. 4134/1 v k.ú. Líšeň o celkové výměře 1059 m2 . ostatní plocha/ostatní

                                          komunikace (majetek st.města Brna) dle doloženého GP č. 4643-45/2017 nově

                                          vzniklé p.č. 4134/3 o výměře 7 m2 a nově vzniklé p.č. 4134/4 o výměře 9 m2 

                                          do vlastnictví pronájmu Ing. Sikory

        Vyjádření : Pan Sikora je vlastník přilehlých pozemků p.č. 4140, 4139 a 4138 v k.ú. Líšeň . Pozemek 

                               p.č. 4134/1 byl dotčen z části stavbou garáže na výměře 7 m2 (nově vzniklá p.č. 4134/3

                             a posunutím oplocení zahrady u domu  (nově vzniklá p.č. 4139/1) do stávající 4134/1

                              (nově vzniklá p.č. 4134/4 o výměře 9 m2)

                             Celkem se tedy jedná o zaujetí stanoviska k prodeji nebo pronájmu části pozemku p.č. 4134/1

                              o výměře 16 m2 . 



       Usnesení : ZMČ nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 4134/1 v k.ú. Líšeň dle GP č. 4643-45/2017

                           nově vzniklých p.č. 4134/3 a 4134/4 v k.ú. Líšeň do vlastnictví pana Ing.Radima Sikory

       přítomno : 24             pro : 21           zdržel se : 3 



17. VIII.4/17/2800 Věc : Úprava plán  hospodaření VHČ – domy č. 01/2019 

      Vyjádření : Úprava plánu hospodaření VHČ domy zohledňuje změnu účtování nákladů na mzdy a provozní

                           Náklady na agendu VHČ – domy, které byly dosud účtovány jako obstaratelská  odměna 

                          Na základě příkazní smlouvy.



      Usnesení : ZMČ bere na vědomí úpravu plánu hospodaření VHČ – domy č. 1/2019, kterým se nemění výše

                         Plánu 

     Přítomno : 24         pro : 23          nehlasoval : 1 



18. VIII.4/18/2800 Věc : Úprava plánu hospodaření VHČ – domy č. 02/2019 

      

      Usnesení : ZMČ schvaluje úpravu plánu hospodaření VHČ – domy č. 2/2019 , kterým se nemění výše 

                         Plánu 

     Přítomno : 24           pro : 24 



19. Interpelace 

       Mgr. Levíček : interpelace na p.starostu ohledně komisí RMČ . Sousedé z Líšně měli nárok na 7 členů

                                 do komisí. Bylo jmenováno pouze 5 členů . Ve dvou komisích není naplněný počet 7.

                                 Jak to bude tedy s nominací členů ?

     p.starosta : zaslal jsem email ,abyste si vybrali 2 komise, které preferujete. Žádná odezva nepřišla.

     PharmDr. Zendulka : zkontrolujeme email . Podíváme se na obsazení komisí a zašleme odpověď. 



      RNDr. Borecký : problém ZŠ Horníkova – parkování aut před přechodem – děti přebíhají  velké nebezpečí

                                   úrazu -  projednat situaci v dopravní komisi 

      JUDr.Příborský : o tomto problému víme. Požádal jsem policii, aby problém s parkováním řešila. Projednáme

                                   v dopravní komisi opatření zvýšeného přechodu.



      Mgr.Vondráčková : přiklonila se k řešení situace u ZŠ Horníkova.  Obdržela posudek na ul. Podhorní .

                                         Posudek je z roku 2017. MČ tento posudek zaplatila a je tento posudek vůbec k něčemu ?

       JUDr. Příborský : já o tomto posudku nic nevím. Prověřili jsme situaci a nemělo by zde dojít k žádnému

                                      ohrožení



       pí. Dražanová : otázky k interpelaci ohledně reklamace ulice Kubelíkova : Byly BKOM požádány o zpracování 

                                 posudku ? Je posudek zpracovaný ? Co říká a byla zahájena reklamace ? .V obdrženém  protokolu

                                 předání stavby je věta : součástí předání této stavby není v žádném případě provedení 

                                 dešťové a splaškové kanalizace, která je samostatným dílem a jeho součástí jsou dvě revizní 

                                  kanalizační šachty , které v žádném případě nebrání řádnému užívání díla prodloužení komunikace

                                 Kubelíkova. Jak to souvisí s touto stavbou komunikace ? 

     JUDr. Příborský : odpovím písemně



      p.starosta : sdělil zastupitelům , že 30.4.2019 v 17.00 hod. proběhne debata kolem územního plánování

                           za přítomnosti zástupců kraje a radního pana Chvátala z MMB. 



      Ing.Talpa : sdělil zastupitelům, že existuje projekt bezpečná cesta do škol – podklady byly zaslány na 

                          BKOM odbor projekční.  BKOM měli by vypracovat dopravní opatření ,kde budou zahrnuty  požadavky 

                          rodičů, ředitelů škol. 

                          Materiály - podklady zašle  panu Příborskému.



     Mgr.Stejskalová : při provádění úklidu dětských hřišť zahrnout i prohlídku plotů kolem dětských hřišť



     Mgr.Levíček : obrátili se na mě občané při úklidu chodníku u Saleska  úklidová firma  vzala fukar odfoukala

                             kamínky do keřů a odpadky v keřích nechala být, neuklidila je. Jsou nějaká pravidla ,kterými

                              se má firma řídit ? 

  JUDr. Příborský : odpovím písemně



  Mgr. Sadílek : obdrželi jsme seznam dotací pro organizace na akci Ostatky od úřadu. Chybí zde vyjádření 

                           KCL. 

   p.starosta : ředitel KCL zpracoval zaslal mě. Omlouvám se zašlu všem zastupitelům.





  20. Diskuse

        

   PharmDr. Zendulka : otevřel téma rekonstrukce Orlovny . Byla v této věci přislíbena od paní místostarostky

                     schůzka se spolky, které se účastní projektu. Schůzka svolána nebyla . Jsem členem několika spolků,

                     které jsou zapojeny do tohoto projektu. Sešli jsme se a zaslali jsme oficiální výzvu paní místostarostce

                     ke svolání jednání se všemi spolky, které jsou zapojeny do tohoto projektu . Mrzí mě, že nepřišla

                     žádná reakce .

                      O co vlastně jde. Zásadní rozhodnutí, která byla učiněna zastupiteli proběhla v letech 2016, 2017.

                      Od konce roku 2017 se neděje vůbec nic. Problém vidím v tom, že je to velká investiční akce. Je na ni

                      přislíbena dotace 20 mil. Kč 

                      Se spolky nikdo nekomunikuje. S čím mají spolky počítat ? Bude se pokračovat v tomto projektu ? 



  K tomuto tématu poté vystoupili : 

  Ing.Kremitovská : Orlovna má dlouhou historii. Začala zpracováním posudku na Orlovnu a zahradu. Poté byla

                                  schválena částka na Komunitní centrum v částce 31 mil. Kč a byla schváleno zpracování

                                 žádosti na dotaci. Byla zadána projektová dokumentace a v březnu 2018 se zjistilo, že částka

                                 která bude potřeba na rekonstrukci Orlovny bude ve výši 38 mil. Kč.

                                 Tato částka nebyla nikdy zastupitelstvem schválena. 

                                 Jednala jsem se všemi, s kterými byly uzavřeny smlouvy o smlouvách budoucích – Hobbylab,

                                 SK Líšeň, Pastelka. Jedním z garantem provozu má být KCL, které má všechno zastřešovat má

                                  se starat o provoz , spolky budou nájemci.

                                  Navýšení částky nebylo schváleno zastupitelstvem. Byla schválena částka 31 mil. Kč. Považuji

                                  za závažné , že zastupitelé o navýšení částky nehlasovali. V současné době je důležité spočítat

                                  ekonomický provoz této akce. Neseme zodpovědnost i ekonomickou za tento projekt.

                                  Před konáním schůzky zašlu všem zastupitelům materiály, které se týkají této akce a vyjádření

                                  KCL a jednotlivých spolků, jak by si představovaly využití multifunkčního sálu.



Ing. Talpa : v celé této záležitosti nám hrozí velké prodlení , že nestihneme Orlovnu zrekonstruovat a tím 

                    nesplníme dotační podmínky. O těchto věcech se mělo jednat dávno , že částka na rekonstrukci

                    Orlovny bude vyšší než 36 mil. víme dávno. Já jsem tuto částku na schválení nepředložil starému

                    Zastupitelstvu na schválení , chtěl jsem ,aby o ní rozhodlo nové zastupitelstvo po volbách.

                    Hned po volbách jsem oslovil koaliční partnery a všem jsem nabídl konzultaci ohledně Orlovny.

                    Vypracoval jsem i ekonomickou rozvahu. Problém jsem řešil se všemi spolky. Projekt jsem předložil

                    k připomínkování  poté byl projekt rozšířen a proto došlo k navýšení. 

                    Byl bych rád, kdybych byl pozván na schůzku ohledně Orlovny



PharmDr. Zendulka : zaznělo zde, že projekt a projektová dokumentace je připravena již dlouho. Je třeba se 

                                      Domluvit, jestli má smysl v tomto projektu pokračovat nebo ne. Jestli se jako zastupitelstvo

                                      shodneme na tom, že i přes navýšení má smysl tento projekt dotáhnout do konce. 

                                      Druhá věc – jaká hrozí sankce při nečerpání  dotace ? 

Mgr. Bc. Černá : Pokud se dotace nezačne čerpat nehrozí žádné sankce.



PharmDr. Zendulka : měl jsem za to, že na zastupitelstvu  v minulém volebním období řešilo  Orlovnu několikrát

                                       a všechny tyto problémy měly být prodiskutovány před zásadním rozhodnutím. Zastupitelé

                                       snad věděli o čem hlasují a co schvalují. Musíme se rozhodnout, zda rozhodnutí předchozího

                                      zastupitelstva smeteme ze stolu a řekneme, že všechno bylo špatně a peníze, které byly

                                      určeny na Orlovnu použijeme na něco jiného. Je zde riziko, když odmítneme dotaci jestli

                                      dostaneme jinou . 

                                       Jaký tedy bude další postup ? 



RNDr. Borecký : zastupitelstvo se rozhodlo , přijalo usnesení, souhlasili jsme s touto akcí ,tak se nyní musíme 

                             tomuto projektu věnovat. Máme schválený projekt. Tento projekt má nějakého nositele. 

                             Kdo je tímto nositelem ? Ten musí pracovat a pokračovat dál. Paní místostarostka je teď 

                             zodpovědná. 



Mgr.Vondráčková : po velkých diskusích a debatách  , dohod jsem došli k nějakému rozhodnutí zastupitelstva.

                                   Byl zpracovaný projekt, podána žádost o dotaci. Líšeň získala peníze. Toto všechno není 

                                   záležitost několika spolků, ale všech Líšňáků a také nás zastupitelů, kteří Líšňáky zastupujeme.

                                   Týká se to nás a našeho rozhodnutí. Je za tím vším velký kus práce . Udělejme maximum pro

                                   To, aby tento záměr byl zrealizován. 



PharmDr. Zendulka : tato diskuse je velmi důležitá. Děkuji všem, kteří se do této diskuse zapojili. 

                                     Závěr : co bude následovat ? Paní místostarosto můžeme se domluvit ,že v nejkratší době

                                                  se svolá schůzka spolků a všech zainteresovaných a vedení radnice abychom probrali

                                                  vše podstatné a někam se posunuli. 



Ing.Kremitovská  : rozešlu všem materiály a příští týden svolám schůzku.



[bookmark: _GoBack]JUDr. Příborský : Podporoval jsem opravu Orlovny. V době , kdy jsme o tomto projektu hlasovali ,byla částka

                              kolem 5 mil. Kč a zbytek budou peníze z města a Evropské unie. V dnešní době už je částka 

                               na 14 mil. Kč. Zastupitelstvo by mělo odsouhlasit navýšení  této částky .



21. Projednání zápisů z kontrolního a finančního výboru

      ZMČ bere na vědomí zápis z kontrolního výboru ze dne 14.2.2019 

                                            zápis z finančního výboru ze dne 25.2.2019 

  přítomno : 24             pro : 20          nehlasovali : 4 



22. Kontrola usnesení 

      Provedla místostarostka Ing. Kremitovská. 



23. Závěr

      Zasedání ukončil pan starosta. 





              Mgr. Břetislav Štefan                                                                            RNDr. Daniel Borecký, CSc.

                   starosta    



					                                                         Jan Skotal 



                     

                            

                                   

                                

      

                               





